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TER BESLISSING 

 

Datum 

9 januari 2024 

Kenmerk 

 

 

 

Kopie aan 

 

 

 

Bijlage(n) 

1 

Ontvangen BPZ 

 
 

Parafenroute 

 

Aanleiding 
De motie Van de Plas (Kamerstuk 21 501-32, nr. 1607) vraagt u (MLNV) om te 

verkennen  hoe de verlaging van GLB-premies via de Landbouwbegroting kan 

worden opgevangen, en de Kamer daar begin januari over te informeren. Ook zijn 

er twee moties (Grinwis c.s., Kamerstuk 36 470, nr. 15; Pierik/Van der Plas, 

Kamerstuk 30 252, nr. 146) aangenomen die u oproepen om het tekort bij de 

ecoregeling ongedaan te maken. De motie Grinwis c.s. vraagt om hiervoor geld uit 

het Transitiefonds Stikstof en Landelijk Gebied (TF) in te zetten. 

Met deze Kamerbrief informeert u de Kamer over deze moties. 

 

Advies 
U (MLNV) kunt akkoord gaan met het versturen van de bijgevoegde Kamerbrief. 

 

Kernpunten 
• Medio december jl. bent u geïnformeerd over de verkenning van de 

budgettaire mogelijkheden om de korting van de ecoregeling te 

compenseren. Krapte binnen de LNV-begroting zou leiden tot te forse 

ombuigingen voor een dergelijk omvangrijk benodigd budget. Een quick 

scan-beoordeling liet zien dat de ecoregeling bijdraagt aan de doelen van 

het TF en strookt met de uitgangspunten van het fonds. Dekking uit dit 

fonds zou meer voor de hand liggen. In bijgevoegde brief informeert u de 

Kamer hierover. 

• Het Ministerie van LNV is in nauw constructief contact met de Europese 

Commissie (EC) om een compensatieregeling juridisch mogelijk te maken. 

In de brief geeft u aan hier zo snel mogelijk duidelijkheid over te geven 

aan de Kamer. De EC geeft aan dat in komende jaren een andere 

(budgetneutrale) oplossing gezocht zou moeten worden bij eventuele 

overinschrijving. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




